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C. J, : MBE/40378/2019/KT-
listy: 3 přílohy: o

Zápis ze schůze OV Zdejcina
ze dne 22.05.2019

Příto m ni: mubevp i irj 003^
Bohumil Fenzel (předseda), Milan Špicar (místopředseda), Milan Sole (člen), Kamil Douděra (den), jiň
Vysloužil (člen), Martina Vincencové (člen), František Herc (člen)

Hosté:

MUDr. Kateřina Táborská (zastupitelka Beroun)

Zahájení

V 18h předseda OV Zdejcina (dále jen OVZ) Bohumil Fenzel zahájil první veřejnou schůzi
osadního výboru, na které cca 35-ti příchozím spoluobčanům představil členy OVZ a hosta. Dále
informoval o založení OVZ a o způsobu jakým lze z OVZ komunikovat- e-mail:
osadni.vvbor@nasezdeicina.cz, internetové stránky: http://www.nasezdeicina.cz/osadnH/yboj'/,
vývěska u zastávky (v realizaci).

Projednávané body

l. hydrant Lesní

Pí. Táborská poskytla informace o stavu řešení hydrantu v Lesní ulici. V současné době je
hydrant odpojen a lidé (chataři) jsou bez vody. V novém řešení bude voda odběratelům
zpoplatněna (karetní systém) přes výdejní stanici. MU Beroun (dále jen MUB) o situaci ví a
řešíji. Aktuálně je zažádáno na společnosti ČEZ ohledně přípojky k výdejní stanici (k vyjádření
má CEZ 31 dní). Poté bude zahájeno jednání se společností VAK Beroun (cena přípojky a
vybudování výdejní stanice). Dle výše ceny buď bude plně hradit společnost VAK, nebo se
bude realizačně podílet MU Beroun - DMI (odbor majetku a investic). Po schválení ceny
nutné zajištění územního rozhodnutí. Doba trvání řízení je minimálně cca 4-5 měsíců (tj. cca
do 10/19), nelze zkrátit.

Provoz výdejní stanice, vydávání karet a přeúčtování služeb odběratelům zajistí spolek Naše
Zdejcina z. s.

Dotaz na provoz hydrantu: celoroční nebo sezónní ? - pí. Táborská zjistí.

a) OVZ žádá MUB o pokračování činností vedoucích k co nejrychlejšímu zprovoznění
hydrantu a průběžné informování OVZ o situaci.

2. kontejnery na tříděný odpad, svoz směsného odpadu
Stížnosti na aktuální nevyhovující stav v ulici Čs. armády- umístění, roztříštěnost, nepořádek,
neustálé přesuny kontejnerů (kolize s parkovacími místy).
Bylo navrhnuto místo za dětským hřištěm nebo za bývalou hasičárnou. Dalších návrhy na
vhodné místo pro umístění kontejnerů podávejte do dalšího zasedání OVZ (4. 9. 2019).
Požádat MUB o jeho návrh řešení no obecním pozemku.

a) OVZ žádá MUB o návrh jednotného a stálého místa pro všechny kontejnery na tříděný
odpad v ulici Cs. Armády (pozemek ve vlastnictví města).

b) OVZ žádá MUB o posílení počtu kontejnerů na směsný odpad (Ix sídliště).
c) OVZ žádá MUB o zajištění svozu směsného odpadu z ulice K Lužánkám (špatně

přístupné, sběrný vůz prý nezajíždí), případně určení místa, kam mohou obyvatelé této
části ukládat pytle s odpadem, aby tyto nemohly být roztrhány zvěří.
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3. vypouštění odpadních vod
Stížnosti na zápach, splašky v příkopech (ulice Pod Lipami) a v navazující strouze.
Od 1/1/19 nový zákon, od 1/1/21 nutnost prokázat likvidaci (podle vodoměru, faktura,
pokuta až 100. 000Kč), povolení pro polévání zahrady.
Kontroluje vodoprávní úřad - podněty je možné zasílat na MUB - odbor životního prostředí.
OVZ apeluje na všechny obyvatele Zdejciny, aby likvidovali odpadní vody v souladu se
zákonem = fekální vůz, čistička s povolením.

4. silniční příkopy, propustky, strouhy

Stížnosti na ucpané strouhy, neudržované příkopy a poničené propustky. Chybějící zábradlí u
propustků (roh ulice Nudlička x Cs. armády nad hřištěm, roh Pod Lipami x Na Drahách).
Neodvedená dešťová voda způsobuje při přívalových deštích zaplavování pozemku Pod
Lipami 26.

a) OVZ žádá MUB o návštěvu Zdejciny vedoucího příslušného odboru k prohlídce
aktuálního stavu (OMI, místostarosta p. Mišina).

b) OVZ žádá MUB o urychlenou opravu HAVARIJNÍCH míst
chybějící zábradlí u propustků (roh ulice Hudlická x Cs. armády nad hřištěm, roh Pod
Lipami x Na Drahách).

obnovení odvodu dešťové vody v ulici Pod Lipami.
kontrola, případně oprava dešťové kanalizace z ulice Lesní pod ulicí Nudlička (zřejmě
ucpaná nad objektem Pod Lipami 26) - URGENTNÍ!.

c) OVZ žádá MUB o vytvoření plánu obnovy příkopů, propustků a odvodů dešťové vody na
celém území Zdejciny, jeho realizaci a následnou pravidelnou kontrolu.

5. stav komunikace Lesní, Pod Lipami, K Lužánkám
Stížnosti na stav komunikací (díry, prach, přítomnost eternitu - karciogen!, neodvodněno).
Každoročně realizované provizorní řešení (recyklát) v ulici Lesníje neúčinné.

a) OVZ žádá MUB o návrh na odstranění zdraví ohrožujících prvků (eternit) z ulice Lesní a
zajištění vhodného povrchu komunikací v obci.

6. vodovod a kanalizace Zdejcina

Info z MUB: zpracována projektová dokumentace. Společnost Projekt IV s. r. o. bude
kontaktovat vybrané občany s žádostí o souhlas s umístěním do pozemků. Prosba na občany
o max. součinnosti s projednáváním k povolení.

a) OVZ žádá MUB o oficiální informaci ke stavu věci a dalším postupu a k povolení zveřejnit
projektovou dokumentaci.

b) OVZ žádá MUB o informaci ohledně možnosti zapojení MUB do projektu individuálních
čističek (dotace - realizuje se přes MU).

7. průjezd do Hudlic-ulice Nudlička

Stížnosti na zvýšenou frekvenci dopravy (především ráno a navečer) v ulici Nudlička,
neexistence chodníků, nebezpečí střetu s dětmi.

a) OVZ žádá MUB o instalaci ukazatelů okamžité rychlosti na ulici Nudlička.
b) OVZ žádá MUB o posun značky začátek obce Zdejcina na začátek fotbalového hřiště

(směrem od Pejpiny), čímž by automobily snížili rychlost dříve než u odbočky s ulicí Čs.
armády.

c) OVZ žádá MUB o zajištění snížení rychlosti v obci na 30/40 km/hodinu.
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d) OVZ žádá MUB o zajištění policejního měření rychlosti v obci na ulici Nudlička a to
v pracovních dnech mezi 7-8 hod a mezi 16-17 hod.

8. spolek Naše Zdejcina
Přítomní informováni o aktivitách spolku Naše Zdejcina z. s. a jeho činnosti. OVZ podporuje
činnost spolku.

a) OVZ žádá MUB o schválení žádostí spolku o
přidělení pozemku na výstavbu zvoničky.
finanční spoluúčast MUB k dokončení obnovy lípy (vitrína na sochu, mobiliář).

9. pouliční osvětlení

Dotaz, zda lze zvýšit počet pouličních osvětlení v některých místech Zdejciny, některá místa
jsou naprosto bez osvětlení (např. vrchní část silnice Stradonická).

a) OVZ žádá MUB o revizi stávajícího umístění a účinnosti pouličního osvětlení.

10. Radniční listy

Dotaz na důvod nedodání či pozdního dodání Radničních listů.

a) OVZ žádá MUB o info ohledně způsobu doručování Radničních listů a kde je možné
reklamovat.

Závěr

V 19:30 předseda OVZ schůzi ukončil. Příští veřejné zasedání: středa 4/9/19 na stejném
místě. Připomínky a náměty pište na osadni. vvbor@)nasezdeicina. cz.

Zapsal: Vincencova Martina, Kamil Douděra

Potvrdil: Bohumil F^íizel.
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